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Pytanie wymagające odpowiedzi ustnej O-000325/2011
do Komisji
art. 115 Regulaminu PE
Norbert Glante
Komisji Przemysłu, Badań Naukowych i Energii

Przedmiot: Przyszłość GMES

W dniu 30 listopada Komisja przyjęła Komunikat dotyczący europejskiego programu monitorowania 
Ziemi (GMES) i operacji prowadzonych w jego ramach (od 2014 r.).

Dlaczego Komisja postanowiła przyjąć komunikat dotyczący przyszłości programu GMES, a nie 
wniosek dotyczący rozporządzenia – jak ogłoszono w programie prac Komisji Europejskiej na rok 
2010?

Dlaczego Komisja zaproponowała finansowanie programu GMES poza strukturą wieloletnich ram 
finansowych?

Kiedy Komisja złoży wniosek ustawodawczy w sprawie finansowania programu GMES  i zarządzania 
nim w przyszłości, mając na uwadze, że obowiązujące obecnie rozporządzenie (rozporządzenie (UE) 
nr 911/2010) obejmuje tylko początkową fazę jego realizacji i wygaśnie pod koniec 2013 r.?

Przedłożone: 13.12.2011
Przekazane: 15.12.2011
Termin na udzielenie odpowiedzi: 22.12.2011


